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Az Országos Erdészeti Egyesület Okta-
tási Szakosztálya 2019. március 12-
én tartotta soron következõ ülését Bu-
dapesten, az Erdészeti Információs
Központban. A szakosztályülésen a
szakosztály tagjai mellett, néhányan
részt vettek a hagyományosan erdé-
szeti szakképzéssel foglalkozó okta-
tási intézmények képviselõi közül is.

Halápi Nándor szakosztálytitkár köszön-
tötte a jelenlévõket, és ismertette a szak-
osztályülés napirendjét, majd felkérte
Hoczek Lászlót, a Roth Gyula Erdészeti,
Faipari, Kertészeti és Környezetvédelmi
Szakgimnázium, Szakközépiskola és
Kollégium igazgatóját, hogy a 2018 má-
jusában az iskola által megrendezett Er-
désztanulók Európa-bajnokságáról tart-
sa meg elõadását, beszámolóját. 

Egy ilyen nemzetközi verseny meg-
szervezése nagyon komoly háttérmun-
kát igényelt. Egyrészt az iskola dolgo-
zóitól, akik egy emberként tekintették
kiemelkedõen fontosnak, hogy sikeres
versenyt rendezzenek, másrészt pedig

a támogatóktól, hiszen a 21 országból
érkezõ versenyzõk elhelyezése, étkez-
tetése, elszállásolása, szállítása és prog-
ramszervezése is komoly költségekkel
jár. Igazgató úr ezúton is köszönetet
mondott kollégáinak a verseny szerve-
zésében nyújtott közremûködésért,
valamint a szponzoroknak a támogatá-
sokért.

A második napirendi pontként Kiss
Csaba, az OEE Erdészettörténeti Szak-
osztályának elnöke tartott megemléke-
zést a Magyar Királyi Bányászati és
Erdészeti Fõiskola, az erdészeti felsõ-
oktatás Magyarországra való menekü-
lésének 100. évfordulójáról. Ez az elõ-
adás már elhangzott az OEE 2018.
november 28-i tisztújító küldöttgyûlé-
sén, de mivel ott a szakosztályunk tag-
jai közül csak kevesek voltak jelen, és
a témát rendkívül aktuálisnak ítéltük
meg, nagy érdeklõdéssel hallgattuk az
elõadást.

A harmadik napirendi pontként pe-
dig meglátogattuk egyesületünk könyv-
tárát. Dr. Sárvári János könyvtárunk

õre részletesen ismertette a könyvtár
történetét, a költözések sorát, majd be-
számolt a napjainkban is zajló leltáro-
zási és digitalizációs munkákról.  

A szakosztályülésünk utolsó napi-
rendi pontjaként Andrésiné dr. Ambrus
Ildikó, szakosztályelnök tartott rövid tá-
jékoztatót az áprilisban megrendezésre
kerülõ Országos Szakmai Tanulmányi
Versenyrõl, mely ebben az évben Csong-
rádon lesz, valamint a Szakma Kiváló
Tanulója Versenyrõl, melyet Szõcsény-
pusztán rendeznek meg.

A tájékoztatót követõen még el-
hangzott néhány gondolat a szakkép-
zés tervezett átalakulásáról, valamint a
gépkezelõi jogosítványokhoz kapcso-
lódó jogszabály-módosítási igényekrõl. 

Andrésiné dr. Ambrus Ildikó
elnök, OEE Oktatási Szakosztály
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Gyönyörû tavaszias idõben érkeztünk a
Szombathelyi Erdészeti Zrt. Káld-Hi-
degkúti vadászházához, a Farkas-erdõ
pazar kocsányos tölgyesei között átha-
ladva, Scherg Lõrinc erdõmester sírját
érintve, az erdõgazdaság és a Szom-
bathelyi Helyi Csoport meghívására.

Bugán József vezérigazgató köszöntõje
után Bakó Csaba vezérigazgató-helyet-
tes, a H. Cs. elnöke imponáló elõadás-
ban mutatta be a helyi erdõgazdálko-
dást és egyesületi életet.

Meghallgattuk Pintér Csaba magán-
erdõs alelnök beszámolóját az új el-
nökség alakuló ülésén elhangzottak-
ról, majd megköszönve odaadó
munkáját köszöntöttük Zsuppán Er-
nõ tagtársunkat, aki az elmúlt két cik-
lusban képviselte régiónkat a Díj Bi-
zottságban. Helyére a régió Bodor
György tagtársunkat választotta, aki-
nek eredményes és hatékony munkát
kívánva köszöntük meg az egyesüle-
ti munka felvállalását.

Ezután került sor a jelöltek bemuta-
tására, majd az azt követõ rövid egyez-
tetés után az egyesületi kitüntetésekre
javasolandó tagtársaink kiválasztására.

A régióképviselõ felhívta az egybe-
gyûltek figyelmét a tavalyi beszámolók
és az idei munkatervek beadási határ-
idejére, valamint a tagdíját eddig még
be nem fizetõ kb. 4%-nyi tagság meg-
szólítására 

A hivatalos program lezárása után
Bugán József és Bakó Csaba rövid sétá-
ra invitált bennünket, és többek között
bemutatta a Konferenciaközpont mel-
lett felépített csodálatos kápolnát is. 

A sétát követõ fehér asztal beszél-
getések témái közt a legfajsúlyosabb,
Zambó Péternek, az OEE elnökének
örömteli államtitkári kinevezése volt,
amelyhez mindnyájan nagy remények-
kel, optimizmussal viszonyulunk,
azonban az ezzel járó és ránk háruló
felelõsséggel is tisztában kell lennünk. 

Ahogy ezt Bugán József megfogal-
mazta: nagy lehetõséget rejt magában
ez a helyzet, nagyon bízunk államtit-
kárunkban, azonban nekünk, az ága-
zatban dolgozóknak is mindent el kell
követnünk azért, hogy munkája sike-
res legyen, többek között azzal is,
hogy a feladataink ellátásában még
jobban odafigyelve, mind szakmailag,
mind pedig erkölcsileg továbbra is
feddhetetlenül járunk el, hogy emelt
fõvel képviselhessen bennünket min-
denütt, ahol jár.

Köszönjük a Szombathelyi Erdészeti
Zrt. és a Szombathelyi Helyi Csoport
baráti és szívélyes fogadását, a kitûnõ
körülmények biztosítását.

Köveskuti Zoltán
régióképviselõ, OEE
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